
Geacht college, 
 
Het schooljaar 2019/2020 is alweer voorbij en er is helaas nog steeds geen zicht op een nieuwe 
school voor Terschuur en Zwartebroek. 
Er is zelfs nog geen begin gemaakt met de bouw en het lijkt erop dat er voorlopig nog niets gebeurt. 
De bestaande gebouwen zijn nu beide meer dan 40 jaar oud en aan het einde van hun technische 
levensduur.  Alleen het noodzakelijke onderhoud wordt nog gedaan en investeringen zoals nieuw 
meubilair worden uitgesteld.  
De gebouwen voldoen niet meer aan de eisen van het hedendaagse onderwijs, denk hierbij aan 
onder andere computers op de gang. 
Er wordt al een aantal jaren over nieuwbouw gepraat maar concrete stappen zien wij nog steeds 
niet. De fractie van het CDA maakt zich zorgen om de voortgang en wil graag weten wat de status en 
de planning is. 
 
Daarom stellen wij op grond van art. 42 van de organisatieverordening van de gemeenteraad de 
volgende vragen: 
 

- Is de nieuwe locatie al bekend? 
- Hoe ver is het project wat betreft grondverwerving, bestemmingsplan, ontwerp gebouw etc? 
- Wanneer denkt u dat de bouw van de nieuwe school kan beginnen? 
- Wanneer verwacht u dat de kinderen en leerkrachten uit Terbroek de nieuwe school in 

gebruik kunnen nemen? 
- Wat gaat het college doen om de kwaliteit van de huidige schoolgebouwen te verbeteren  

voor de tijd die overbrugd moet worden tot ingebruikname van het nieuwe schoolgebouw? 
 
 
Namens de CDA fractie, 
Gert Bouwman 
Roel van den Broek 


